



能穿的智能滑雪科技

文 | 莹莹 图 | 全景

现如今，随着人们生活水平的提高，冬季变得不再枯燥。越来越多的冬季运动项目开始走入了人们的视野，滑雪就是其中最受欢迎运动之一。作为一名滑雪爱好者，拥有更多个性装备，是每个人所向往的，当然，除了那些基础装备，我们更可以通过高科技滑雪设备来提升体验。

Recon第四代智能护目镜

滑雪的过程中，带上护目镜是必不可少的，如何选择护目镜能够起到保护眼睛的作用呢？Recon推出Snow2 sport穿戴产品，是第四代智能护目镜，新款的护目镜提升了处理性能。内置1GHz的双核Cortex A9处理器，不仅使电池提升了30%的性能，还可以直接在护目镜上显示虚拟影像以及实时数据。目前市面上很多穿戴产品还需要在近距离与智能手机对接，而Snow2则是自给自足，虽然不能直接通信手机网络，但是内置了Wifi、蓝牙4.0以及GPS定位，支持苹果蓝牙标准，内置传感器包括加速度、温度计、气压计、高度计和陀螺仪。通过手部的无线控制器，可以控制音乐，接打电话，因为是实时显示，使用续航时间大约为6个小时。



Alpine智能头盔

Alpine由澳大利亚的初创公司Forcite设计研发，从外观上来看它就像是一款极为普通的滑雪头盔，但其内部与传统滑雪头盔可是大不相同。首先，内置高清摄像头，能够拍摄佩戴者在运动时的高清视频，无论是潇洒的享受运动过程还是勇敢的接受极限挑战，Alpine内置摄像机的镜头都可以尽收眼底。此外，从Forcite公司网站上公布出的Alpine滑雪头盔配置表来看，其还有可能内置GPS追踪、动作传感器、碰撞传感器、高

度计、Wifi、蓝牙、防风麦克风、OLED雾灯、内置扬声器以及锂电池，不仅能够起到保护头部的作用，还能享受滑雪带来的完美体验。

拍立得手机套

法国的一家科技公司Prynt最近推出了一款可以像拍立得一样，把手机系统内的图片打印成照片的智能手机保护套。它的使用非常容易，内置的打印机通过蓝牙连接到智能手机，再通过相匹配的APP就能在大约30秒的时间内将图片打印出来，iPhone或Android系统都能使用。它的一个十分特色的功能在于，当你使用Prynt默认的相机软件时，看似拍照，实际上是录制了一段视频，并可上传云端。当照片打印出来后，用这个相机应用扫描打印出来的照片时，画面里的照片上会显示播放按钮，可以回顾滑雪的精彩瞬间。

Helly Hansen滑雪衣

Helly Hansen这款滑雪服融合了经典设计与运动时尚潮流，外观设计上非常时尚大方，具有很强的现代感。衣服两侧斜拉链口袋设计也非常方便，可调节的连帽和袖口让寒风无可乘之机。两层绝缘的高性能织物，为冬季户外运动爱好者提供了充足的温暖感。Helly Tech防水透气面料技术结合了吸水技术和多微孔技术为一体，以这种技术制成的服装既能防水又绝对满足透气的需求，而且具有防刮、防泼水功能，短时间降水形成的水珠不会渗入面料。抓绒领口设计和最大防护性的防风防水设计，能提供最大的温暖度。在肘部、肩部、肋部都有加强耐磨层，以免沉重的背包磨损面料。此外，这件滑雪衣还内置了一个紧急救援系统，如果不幸发生意外，可以发出求救信号，让救援人员及时找到你。Helly Hanse滑雪衣让户外服装不再是运动的阻碍，开启一场户外滑雪之旅吧。

Wearable Smart Ski Technology

Nowadays, with the improvement of people's living standard, winter is no longer boring. With the success of the Winter Olympics bid, winter sports are becoming more and more prominent in the public eye, with skiing being one of the most popular ones. For fans of the sport, there is always a desire for more personalized gears. Needless to say, aside from the basic equipment, the use of advanced technology can make the skiing experience even better.

Recon – the 4th Generation Smart Goggles.

Wearing goggles is absolutely essential when skiing. How do you choose the right goggles to protect your eyes? Snow2 sportswear, made by Recon Sportswear, are the 4th-generation intelligent goggles, which feature enhanced processing performance powered by its built-in 1 GHz dual core Cortex A9 processor. Not only has the battery performance improved by 30%, visor can also display images and real-time data. Current products in the market are restricted by the distance from the smart phone when they work, but the Snow2 is free from those limitations. Although it cannot directly connect to your mobile phone network, Snow2 has built-in Wifi, Bluetooth 4.0, and GPS positioning. It also supports Apple Bluetooth and has built-in sensors including accelerometer, thermometer, barometer, altimeter, and gyroscope. Through the wireless controller, you can control your music and answer calls. Because it is a real-time display, the battery life is about six hours.



Alpine Smart Helmet

Alpine is designed and developed by Australian start-up company Forcite. From the outside it looks just like a regular helmet, but internally, it is anything but! It features a built-in high-definition camera that can take high-definition video while in motion. No matter if you are enjoying the great outdoor sports or challenging your limits, the Alpine built-in camera won't miss a thing. In addition, according to the technical details on Forcite's official website, it is also possible that the Alpine ski helmet will be equipped with built-in GPS tracking, motion sensor, crash sensor, altimeter, Wifi, Bluetooth, windproof microphone, OLED fog lights, speakers, and lithium battery. Not only does the Alpine smart helmet provide ample head protection, but it also allows you to enjoy the perfect skiing experience.

Polaroid Mobile Phone Case

Prynt, a technology company in France, recently launched a case for smart



phones that can be used to print photos from a smart phone. It is very easy to use. The printer can be connected to your smart phone through Bluetooth, and then, by using the app, you can print out photos in about 30 seconds. It supports both iPhone and Android systems. A special feature of the Prynt phone case is that when taking pictures, it also records a video and uploads it to the Cloud. When the photos are printed and scanned with the camera app, there will be a play button on the picture so you can relive those wonderful memories.

Helly Hansen Ski Clothing

This ski suit combines classic design with sporty fashion trends. The design is very

stylish and modern, featuring pockets with inclined zippers on both sides for convenience. It has an adjustable hood and cuffs to protect against cold winds, and the dual-layer insulation from high performance fabrics ensures the comfort of winter outdoor enthusiasts. The Helly Tech fabrics that the ski suit is made of combines water absorption and microporous technology. This ensures that not only is the ski suit waterproof, it can also meet the rigorous breathability demands. In addition, they are scratch-resistant and water-repelling, droplets from a short-term rainfall not being able to penetrate the fabric. The fleece collar design combines with these features to ensure maximum warmth. The elbow, shoulder, and ribs areas are reinforced with a wear-resistant layer to withstand wear and tear from backpacks. In addition, this ski jacket also has a built-in emergency rescue system. In the unfortunate event of an accident, you can send out a distress signal so that rescue workers can quickly find you. Helly Hansen ski clothing means outdoor clothing no longer impedes your movements, let's go for a ski trip now.

